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Rekenkamercommissie 

 

 
 
Aan de leden van de gemeenteraden 
van Meppel, Staphorst, Steenwijkerland 
en Westerveld.  
 
5 juni 2020, 
 
Beste raadsleden, 
 
Drie weken geleden heb ik helaas moeten besluiten om, na twee jaar, te stoppen als extern 
lid van uw rekenkamercommissie. Graag licht ik dat besluit middels deze brief aan u kort toe.  
 
Toen ik werd benoemd als ik lid van uw rekenkamercommissie was het uiteraard niet mijn 
bedoeling voortijdig te stoppen. Ik heb altijd met zeer veel plezier als extern lid van de 
rekenkamercommissie deel uitgemaakt en was dat graag blijven doen, ware het niet dat de 
gevolgen van het Corona Tijdperk, waar wij ons in begeven, dit voor mij niet langer mogelijk 
maakt. De afgelopen periode, waarin het hele gezin thuis draaiende gehouden moest worden 
en daardoor het werk in het de helft van de tijd moest worden gedaan, heeft voor grote druk 
op mijn werkzaamheden gezorgd. Die druk werd vergroot door een baanwissel, het afronden 
van mijn proefschrift en de nodige gezondheidsrisico’s. Dat alles maakte dat ik mijn 
werkzaamheden ben gaan prioriteren en daarom helaas heb moeten besluiten  te stoppen als 
lid van de rekenkamercommissie. 
 
Ik wil u hartelijk danken voor de afgelopen twee jaar en zeg graag tot ziens! 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Ilse de Haan 
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